
Yardımlar 3 Milyon TL’ye Çıkarıldı

Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	Odası'nın	Şubat	ayı	Meclis	Toplantısı,	Meclis	

Toplantı	Salonunda	Meclis	Başkanı	Hacı	Mehmet	Erdoğan	Başkanlığında	

gerçekleştirildi.	10	gündem	maddesi	ile	toplanan	meclis,	saygı	duruşunda	

bulunulması	ve	I�stiklal	Marşımızın	okunması	ile	başladı.

Devamı 2'de

Çerkezköy Ticaret ve Sanayi Odası, Şubat ayı Meclis 

Toplantısı gerçekleşti. ÇTSO Yönetim Kurulu 

Başkanı Ahmet Çetin'in de yer aldığı toplantıda, 6 

Şubat'ta meydana gelen ve 11 ilin etkilendiği deprem 

felaketinde afet bölgesine destek amacıyla, 

olağanüstü meclis toplantısında belirlenen 1 milyon 

TL'lik yardıma ilave olarak 2 milyon TL'lik bir yardım 

daha yapılmasına oy birliği ile karar verildi.

Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	Odası	

Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	

Çetin,	“U� lkemizi	derinden	sarsan	

deprem	felaketinde		

Kaymakamlık,	Belediye	ve	OSB	

içerisindeyiz.	AFAD	ile	koordineli	

bir	şekilde	bölgenin	ihtiyacına	

yönelik	yardımları	deprem	

alanlarına	ulaştırıyoruz.	Bu	

yardımlarda	emeği	geçen	herkese	

teşekkürlerimizi	iletirken	ayrı	bir	

teşekkürü	de	Odamızın	üyelerine	

borçluyuz.	Çerkezköy	TSO		üyeleri	

de	tüm	imkanlarıyla	afet	

bölgesindeki	vatandaşlarımızın	

yanında	oldu,	kendilerine	

destekleri	ve	emeklerinden	dolayı	

ayrı	ayrı	teşekkürlerimi	

iletiyorum.	El	ele	vereceğiz,	

yaraları	birlikte	saracağız.”	dedi.

Yaraları Birlikte Saracağız
Ülkemizi derinden sarsan deprem felaketinin ardından Çerkezköy Ticaret ve Sanayi Odası, 

“Yaraları Birlikte Saracağız” dedi ve afet bölgesine destek çalışmalarını başlattı. Oda tarafından 

Kaymakamlık, Belediye ve OSB ile işbirliği içerisinde AFAD koordinasyonu ile deprem 

bölgesinin ihtiyaçlarına yönelik yaklaşık 150 yardım tırı bölgeye ulaştırıldı.
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Afet	bölgesine	yardımların	3	milyona	çı-

karılmasına	karar	verildi.

Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	Odası,	Şubat	

ayı	Meclis	Toplantısı	gerçekleşti.	ÇTSO	Yö-

netim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin'in	de	

yer	aldığı	toplantıda,	6	Şubat'ta	meydana	

gelen	ve	11	ilin	etkilendiği	deprem	fela-

ketinde	 afet	 bölgesine	 destek	 amacıyla,	

olağanüstü	meclis	 toplantısında	belirle-

nen	1	milyon	TL'lik	yardıma	ilave	olarak	2	

milyon	TL'lik	bir	yardım	daha	yapılması-

na	oy	birliği	ile	karar	verildi.

Çerkezköy	 Ticaret	 ve	 Sanayi	 Odası'nın	

Şubat	ayı	Meclis	Toplantısı,	Meclis	Top-

lantı	Salonunda	Meclis	Başkanı	Hacı	Meh-

met	Erdoğan	Başkanlığında	gerçekleşti-

rildi.	 10	 gündem	 maddesi	 ile	 toplanan	

meclis,	saygı	duruşunda	bulunulması	ve	

I�stiklal	Marşımızın	okunması	ile	başladı.	

Gündemin	2.	Maddesinde	yer	alan	Ocak	

(2023)	ayı	gelir	gider	bütçe	izleme	rapo-

ru	ve	mizanı	oy	birliği	ile	kabul	edildi.

İFTAR	 ORGANİZASYONU	 ERZAK	

PAKETİNE	DÖNÜŞTÜRÜLECEK

Gündemin	3.	Maddesinde	yer	alan	dışarı-

dan	sağlanan	fayda	ve	hizmetler	faslında	

bağış	ve	yardımlar	faslına	aktarım	yapıl-

masının	 görüşülmesi	 maddesinde	 söz	

alan	 Yönetim	 Kurulu	 Başkanı	 Ahmet	

Çetin,	oylama	öncesi	meclis	üyelerini	bil-

gilendirdi.	Başkan	Ahmet	Çetin,	“O� nceki	

senelerde	Ramazan	ayında	üyelerimizle	

bir	 arada	olunan	bir	 iftar	programı	dü-

zenleniyordu.	Bu	tabii	ki	güzel,	sohbetin	

ve	birlikteliğin	arttığı	hoş	ortamlar	olu-

şuyordu	fakat	şu	an	farklı	bir	dönemde-

yiz.	Afet	bölgesinden	bölgemize	gelen	bir-

çok	aile	var.	I�ftar	için	ayıracağımız	bütçe-

yi	de	erzak	yardımına	dönüştürmeyi	isti-

yoruz.	 “	 I�fadelerini	 kullandı.	 Başkan	

Ahmet	Çetin'in	açıklamalarının	ardından	

gerçekleştirilen	oylamada,	gündem	mad-

desi	oy	birliği	ile	kabul	edildi.

3.	Maddenin	oylanmasının	ardından	gün-

demin	 4.	 Maddesinde	 yer	 alan	 ekmek	

azami	 �iyat	 talebinin	görüşülmesine	ge-

çildi.	Odanın,	geçen	ay	meclis	toplantısın-

da	belirlediği	200	gr,	6	TL	tarifesi	yeniden	

oylamaya	sunuldu.	Madde	oy	çokluğu	ile	

kabul	edildi.

YARDIM	 TUTARI	 3	 MİLYONA	 ÇIKAR-

TILDI

6	Şubat	günü	Kahramanmaraş	merkezli	

meydana	gelen	ve	toplamda	11	ilin	etki-

lendiği	deprem	felaketinde,	ÇTSO	Meclisi	

olağanüstü	toplantı	gerçekleştirerek	afet	

bölgesine	1	milyon	TL'lik	yardımda	bu-

lunması	yönünde	karar	almıştı.	Afet	böl-

gesinde	ihtiyaçların	devam	etmesi	ve	böl-

gedeki	yaraları	sarmak	adına	destekleri-

ni	sürdüren	Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	

Odası,	gündemin	5.	Maddesinde	yer	alan;	

deprem	 bölgesine	 yapılmış/yapılacak	

yardımlar	için	ihtiyatlardan	harcama	ya-

pılması	maddesini	oy	birliği	ile	kabul	etti.	

Mecliste	alınan	karar	neticesinde	afet	böl-

gesine	ulaştırılacak	yardım	miktarı	top-

lamda	3	milyonu	bulmuş	olacak.

DİJİTAL	DÖNÜŞÜME	TAM	DESTEK

Gündemin	6.	Maddesinde	yer	alan	Oda-

nın	dijital	dönüşümü	kapsamında	ihtiyaç	

duyulan	yazılım	için	ihtiyatlardan	harca-

ma	yapılması	maddesi	görüşülerek	oy	bir-

liği	ile	kabul	edildi.	Gündemin	7	madde-

sinde	yer	alan	Kapaklı,	ve	Veliköy	ve	Yalı-

boyu	OSB'lerinin	2023	yılı	katılım	payla-

rının	ihtiyatlardan	harcanması	yönünde-

ki	madde	oy	birliği	ile	kabul	edildi.

VAKIF	 KURULUMU	 İÇİN	 İLK	 ADIM	

ATILDI

Gündemin	8.	Maddesinde	 yer	 alan	 Çer-

kezköy	 Ticaret	 ve	 Sanayi	 Odası	 Eğitim	

Vakfı	kurulması	görüşüldü.	Gündemin	8.	

Maddesi	oy	birliği	ile	kabul	edildi.

ACİL	EYLEM	PLANLARI	GÖRÜŞÜLECEK

Gündem	 maddelerinin	 görüşülmesinin	

ardından	dilek	ve	temenniler	bölümünde	

söz	alan	Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	

Çetin,	“U� lke	olarak	acı	bir	süreçten	geçi-

yoruz.	Hep	birlikte	yaralarımızı	 sarmak	

için	uğraşıyoruz.	Her	meslek	komitemiz-

den	bölgemizde	yaşanması	olası	bir	dep-

rem	anında	acil	eylem	planlarımıza	hangi	

konuları	alabiliriz,	en	elzem	konular	ne-

lerdir	gibi	görüşleri	içeren	bir	sunum	ha-

zırlamasını	rica	ediyorum.	Ve	hazırlanan	

bu	 sunumların	 gelecek	meclis	 toplantı-

mızda	değerlendirilerek	görüş	paylaşımı	

yapılmasının	 oldukça	 faydalı	 olacağını	

düşünüyorum.”	ifadelerini	kullandı.
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Tek Yürek Olduk
Çerkezköy	TSO	Yüksek	I�stişare	Kurulu,	
ikinci	toplantısını	ülkemizi	derinden	sar-
san	 deprem	 felaketi	 ile	 ilgili	 atılacak	
adımları	 görüşmek	 üzere	 gerçekleştir-
di.
Ç e r k e z k ö y 	 K aymak am ı 	 N a zm i	
Günlü'nün	 de	 katılım	 sağladığı	 prog-
ramda	çeşitli	görüş	alış	verişlerinde	bu-
lunuldu.	ÇTSO	Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	 Çetin,	 “Kaymakamlığımız,	 Çer-
kezköy	Belediyemiz,	 Odamız,	 OSB'leri-
miz,	Yönetim	Kurulumuz,	Meclis	U� yele-
rimiz,	 U� yelerimiz	 ve	 hayırsever	 vatan-
daşlarımız	 ile	birlikte	 tek	yürek	olduk.	
Acil	 ihtiyaç	listelerine	göre	yardımları-
mız	devam	ediyor.	I�şbirlikleri	içerisinde	
500	adet	yaşam	konteyneri	gönderilme-
si	için	çalışmalarımız	başladı.	Ardından	
bölgede	kalıcı	konut	projesini	hayata	ge-
çirmemiz	lazım.	Afet	bölgesinde	yaşam	
alanlarının	oluşturulması,	kalıcı	konut-
ların	inşa	edilmesi	için	bölgemizde	de	ge-
reken	 desteğin	 yapılacağına	 şüphem	
yok.	Kalıcı	konutlar	yardım	projesi	için	
ilk	 konut	 bağış	 sözünü	 de	 veriyorum.”	
dedi.	Afet	bölgesine	acil	destek,	bölge-
mize	gelen	depremzedelerin	istihdamı,	
bölge	 sanayisine	 sağlanabilecek	 katkı-
lar,	konteyner	kent,	kalıcı	konut	projesi	
ve	psikolojik	destekler	verilmesi	gibi	ko-
nular	görüşüldü.
ÇTSO	Meclis	Salonunda	gerçekleşen	top-
lantıya	 Çerkezköy	 Kaymakamı	 Nazmi	
Günlü,	 ÇTSO	 Yönetim	 Kurulu	 Başkanı	
Ahmet	Çetin,	Yüksek	I�stişare	Kurulu	U� ye-
leri	Abdülgani	Yüce,	Akif	Başkurt,	Aret	
Marancıoğlu,	 Ayhan	 Arslan,	 Cengiz	
Serin,	Ercan	Temiz,	Eyüp	Sözdinler,	Gül-

nur	Kocaçınar,	I�smet	Bilecen,	Kadir	Uz,	
Mehmet	 Ceylan,	 Mehmet	 Karaçoban,	
Mesut	I�şlek,	Mustafa	Algur,	Nuran	Kaya,	
Suat	Necat	O� ney,	Vehbi	Demirtaş,	Zafer	
Avcılar	ve	ÇTSO	Yönetim	Kurulu	Başkan	
Yardımcıları	 Sinan	 Si�il,	 Mustafa	 Ogün	
Asıl,	Yönetim	Kurulu	U� yeleri	O� zür	Sön-
mez,	Evren	Kahraman,	U� mit	Süthan	ile	
Ufuk	Mangır	katılım	sağladı.
KALICI	KONUT	PROJESİ
Saygı	duruşunda	bulunulmasının	ardın-
dan	 açılış	 konuşmasını	 gerçekleştiren	
ve	“Kalıcı	Konut	Projesi”	önerisini	suna-
rak	 bölgenin	 ilerleyen	 süreçteki	 en	
önemli	sorunlarından	bir	tanesinin	çö-
zümünün	 gerçekleştirileceğini	 ifade	
eden	 Yönetim	 Kurulu	 Başkanı	 Ahmet	
Çetin,	 “Tarihte	 yaşanmamış	 felakette	
bütün	 vatandaşlarımız	 ile	 tek	 yürek	
olduk.	Felakette	hayatını	kaybedenlere	
Allah'tan	 rahmet,	 yaralılara	 acil	 şifalar	
diliyoruz.	Deprem	sabahı	Yönetim	Kuru-
lumuz	ile	birlikte	olağanüstü	toplandık.	
Neler	yapabileceğimizi	görüştük.	Mecli-
simizi	toplayarak	ayni	ve	nakdi	yardım-
larda	bulunmak	üzere	1	milyon	lira	des-
tek	maddesini	oy	birliği	ile	kararlaştır-
dık.	I�lk	gün	görüşmesini	gerçekleştirdi-
ğimiz	Tekirdağ	Oda	ve	Borsalarımız	ile	
bir	araya	gelerek,	gerçekleştirebileceği-
miz	 yardımları	 kararlaştırdık.	 Oda	 ve	
Borsalarımız	ile	birlikte	afet	bölgesine	3	
yardım	 tırı	 gönderdik.	 Kaymakamlığı-
mız,	Belediyemiz,	Odamız,	OSB'lerimiz,	
Yönetim	Kurulumuz,	Meclis	U� yelerimiz,	
U� yelerimiz	ve	hayırsever	vatandaşları-
mız	ile	birlikte	tek	yürek	olduk.	Afet	böl-
gesine	 90'ın	 üzerinde	 yardım	 tırının	

ulaştırılmasına	 destek	 olduk.	 Şu	 anki	
mevcut	 durumu	 görüşürken	 ilerleyen	
süreçte	yapabileceklerimiz	için	de	çalış-
maları	yürütmemiz	lazım.	Bölgeye	500	
adet	yaşam	konteyneri	için	çalışmaları-
mızı	 sürdürüyoruz.	Ayrıca	orada	kalıcı	
yaşam	 alanlarının	 oluşturması	 çok	
önemli.	Kalıcı	yaşam	alanları	projesi	için	
de	bir	konut	sözü	veriyorum.	I�lçemizin,	
hayırseverlerimizin	 destekleri	 ile	 afet	
bölgesine	200'e	yakın	konut	inşası	ger-
çekleştirebileceğimiz	 kanısındayım.”	
dedi.
“85	TIR	ÇEŞİTLİ	MALZEMENİN	DEP-
REM	BÖLGELERİNE	SEVKİNİ	YAPTIK”
Kaymakam	Nazmi	Günlü,	 “Maraş	mer-
kezli	 üst	 üste	 iki	 depremi	 yaşadık.	
Büyük	bir	afet	yaşadık.	Bu	afetten	on	ili-
miz	direkt	etkilendi.	Bütün	ülkemizi	de-
rinden	 sarstı.	 Hayatını	 kaybedenlere	
Allah'tan	rahmet,	yaralılarımıza	acil	şi-
falar	diliyorum.	Depremin	ilk	anından	iti-
baren	Çerkezköy	 ilçemizde	bizlere	 'Ne	
yapabiliriz?'	müracaatları	başladı.	Sana-
yicilerimiz,	iş	insanlarımız,	vatandaşla-

rımız	her	yaştan	vatandaşlarımız	büyük	
destek	 sağladılar.	 Kolay	 ulaşılabilecek	
noktaları	ayni	yardım	noktası	olarak	be-
lirledik.	 Pakize	 Narin	 okulumuzu	 ana	
depo	olarak	belirledik	ve	buradan	sevki-
ni	sağladık.	Bugüne	kadar	85	TIR	çeşitli	
malzemenin	deprem	bölgelerine	sevki-
ni	yaptık.	Türk	Hava	Yolları	kargo	ile	Te-
kirdağ	il	genelinde	5	ilçemiz	ile	bir	araya	
gelerek	bir	kargo	uçağı	doldurarak	gön-
derdik.	I�lçe	olarak	kargo	uçaklarını	kul-
lanabiliyoruz.	Buradan	AFAD'ın	koordi-
nesinde	 ihtiyaç	olan	malzemeleri	hava	
yoluyla	 gönderiyoruz.	 Sanayicimize,	 iş	
insanımıza,	vatandaşımıza	ayrı	ayrı	te-
şekkür	ediyorum.”	ifadelerini	kullandı.
“ELİMİZDEN	 GELENİ	 YAPMAK	 ZO-
RUNDAYIZ”
Sanayiciler	olarak	elimizden	geleni	yap-
mak	 zorundayız	 diyen	 Çerkezköy	 OSB	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	Sayın	Eyüp	Söz-
dinler,	“Biz	sanayiciler	olarak	elimizden	
geleni	 yapmak	 zorundayız.	 Bu	 süreçte	
de	herkes	elini	taşın	altına	koymaya	ça-
lıştı.	Çok	büyük	bir	birlik	ve	beraberlik	

gösterdik.	Bundan	 sonra	oraya	ne	 gibi	
yardımlar	yapabiliriz	bunun	için	de	ça-
lışmaları	devam	ettirmeliyiz.”	dedi.
ÖNERLİER	 VE	 ÇALIŞMALAR	 GÖRÜ-
ŞÜLDÜ
Açıklamaların	ardından	Yüksek	I�stişare	
Kurulu,	 bölgenin	 tuvalet,	 barınma	 gibi	
ana	ihtiyaçlarını,	yine	aynı	bölgedeki	psi-
kolojik	sorunların	giderilmesi	adına	ça-
lışmalar	yürütülmesi	ve	yaşanması	muh-
temel	göç	durumu	için	atılması	gereken	
adımlar	görüşülerek	 �ikir	 alışverişinde	
bulunuldu.
“ACİL	EYLEM	PLANINI	ORTAYA	KOY-
MALIYIZ”
Bölgemiz	ile	ilgili	olası	deprem	felaketi	
ile	ilgili	açıklamalarda	bulunan	Başkan	
Ahmet	Çetin,	“Bölgemizde	olası	bir	afet	
durumunda	 neler	 yapacağımızı	 bilme-
miz	 lazım.	 Makro	 planlara,	 acil	 eylem	
planlarına	 ihtiyacımız	 var.	 Eğer	 acil	
eylem	planları	tam	olursa,	herkes	ne	ya-
pacağını	 bilirse	 kaosun	 önüne	 geçmiş	
oluruz.”	dedi.

Çerkezköy Ticaret ve Sanayi Odası 
Meclisi, 6 Şubat'ta meydana gelen ve 

11 ilin etkilendiği deprem felaketi 
sonrasında 7 Şubat tarihinde 
olağanüstü meclis toplantısı 

gerçekleştirerek, afet bölgesine 1 
milyon TL'lik yardımda bulunulması 
kararı almıştı. Oda Meclisi, Şubat ayı 

toplantısında yardım miktarının 
arttırılmasına karar vererek, 

olağanüstü meclis toplantısında 
alınan 1 milyonluk yardım kararına ek 
olarak 2 milyon TL'lik yardımda daha 

bulunma kararı aldı.

Çerkezköy Ticaret ve Sanayi Odası 
Meclisi, 6 Şubat'ta meydana gelen ve 

11 ilin etkilendiği deprem felaketi 
sonrasında 7 Şubat tarihinde 
olağanüstü meclis toplantısı 

gerçekleştirerek, afet bölgesine 1 
milyon TL'lik yardımda bulunulması 
kararı almıştı. Oda Meclisi, Şubat ayı 

toplantısında yardım miktarının 
arttırılmasına karar vererek, 

olağanüstü meclis toplantısında 
alınan 1 milyonluk yardım kararına ek 
olarak 2 milyon TL'lik yardımda daha 

bulunma kararı aldı.
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Çerkezköy	TSO	Ocak	Ayı	Meclis	
Toplantısı,	Meclis	Başkanı	Hacı	
Mehmet	Erdoğan	
Başkanlığında	gerçekleşti.	
ÇTSO	meclis	salonunda	Meclis	
Başkanı	Hacı	Mehmet	Erdoğan	
Başkanlığında	gerçekleşen	
Ocak	ayı	meclisinde	5	ana	
gündem	maddesi	görüşüldü.	
Meclis	U� yeleri	Şaban	Kardeş,	
Turgay	Kaya,	Gökay	Keleşoğşu,	
Fikri	Güzel,	Kenan	Aşer,	Ali	
Çolak,	I�lker	O� ztürk,	Hasan	
Çolak,	Mecit	Çoğal	Ersin	O� ztürk	
Aydın	O� zrek	ve	Cihan	Atak'ın	
meclis	gündemine	alınması	için	
verdikleri	dilekçe	yeterli	
çoğunluğun	sağlanamaması	
nedeniyle	kabul	edilmedi.	
Yoklama,	saygı	duruşu	ve	
I�stiklal	Marşımızın	okunması	
ile	başlayan	Ocak	ayı	
meclisinde	gündemin	2.	
maddesinde	yer	alan	Aralık	
2022	gelir,	gider	ve	bütçe	
izleme	raporu	ve	mizanının	
ibra	edilmesi	görüşüldü.	
Gündemin	ikinci	maddesi,	oy	
çokluğuyla	kabul	edildi.	

Gündemin	3.	maddesinde	yer	
alan	2022	yılı	kesin	mizan	gelir,	
gider	ve	bilançonun	ibra	
edilmesi	oy	çokluğu	ile	kabul	
edildi.

BURS	İÇ	YÖNERGESİ	OY	
BİRLİĞİ	İLE	KABUL	EDİLDİ
Gündemin	4.	maddesinde	yer	
alan	Oda	karşılıksız	burs	iç	
yönergesi	ve	gündemin	5.	
maddesinde	yer	alan	asansör	
ve	yürüyen	merdiven	bakım	
azami	�iyat	talebi	görüşüldü.	I�ki	
madde	de	oy	birliği	ile	kabul	
edildi.	Gündemin	6.	
maddesinde	yer	alan	ekmek	
azami	�iyat	talebi	görüşüldü.	
Fırıncı	üyelerimizden	gelen	
talep	doğrultusunda	200	gram	
ekmek	azami	�iyatının	6	TL	
olması	oy	çokluğu	ile	kabul	
edildi.	

“YÜKSEK	İSTİŞARE	
KURULUMUZ	DAHA	SIK	BİR	
ARAYA	GELECEK”
Gündem	maddelerinin	
görüşülmesinin	ardından	söz	

alan	Oda	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	meclis	
üyelerine	bilgilendirmelerde	
bulundu.	Başkan	Ahmet	Çetin,	
“Sizler	de	takip	etmişsinizdir,	
kısa	bir	süre	önce	Yüksek	
I�stişare	Kurulumuz	ilk	
toplantısını	gerçekleştirdi.	
Bölgemizin	önemli	isimlerinin	
yer	aldığı	Yüksek	I�stişare	
Kurulumuz,	bundan	sonra	sık	
sık	bir	araya	gelecek	ve	
üyelerimize	fayda	sağlayacak	
konularda	görüş	alışverişinde	
bulunacaklardır.	Bizlere	fayda	
sağlayacaklarına	kuşkum	yok”	
dedi.	Odanın	dijital	dönüşümü	
için	de	çalışmalara	başlandığını	
ifade	eden	Başkan	Çetin,	
“U� yelerimize	hizmet	kalitesini	
daha	da	arttıracak	olan,	gelişen	
teknolojiye	ayak	uydurmamızı	
sağlayacak	dijital	dönüşüm	
çalışmalarımız	da	başlamıştır.”	
ifadelerini	kullandı.
Dilek	ve	temenniler	
bölümünün	ardından,	meclis	
son	buldu.

Ocak Ayı Meclisi Gerçekleşti

Mesleki Eğitim İşbirliği Çalışmaları

Değerlendirme Toplantısı Gerçekleştirildi 

Değerli	U� yelerimiz,	
06.02.2023	Pazartesi	günü,	tüm	
Türkiye	olarak	karanlık	bir	güne	
uyandık.	Sabaha	karşı	saat	
04.17'de	Kahramanmaraş	/	
Pazarcık	merkezli	7.7	
büyüklüğündeki	ilk	deprem	ve	
ardından	gerçekleşen	7.6	
büyüklüğündeki	iki	deprem	ile	
ülkece	yasa	boğulduk.	Asrın	
felaketi	olarak	nitelendirilen,	
yıkıcı	depremin	haberini	alır	
almaz	Yönetim	Kurulumuz	ile	
olağanüstü	bir	toplantı	
gerçekleştirdik.	'Afet	bölgesi	için	
neler	yapabiliriz'i	konuştuk.	
Yardımların	tek	elden	iletilmesi	
öncelikli	görüşümüz	oldu.	Bu	
nedenle	ilk	etapta	afet	bölgesine	
1	milyonu	bulan	nakdi	yardımın	
yapılması	yönünde	görüş	
birliğine	vardık.	Odamız	
Meclisini	olağanüstü	toplantıya	
davet	ederek	bu	görüşün	
mecliste	oylanması	yönünde	
karar	aldık	ve	bu	karar,	oy	birliği	
ile	meclisimizde	kabul	edildi.	
Sonrasında	ise	Tekirdağ'da,	
Tekirdağ	I�li	Oda	ve	Borsalar'ı	
olarak	nasıl	desteklerde	
bulunabileceğimiz	konusunda	
bir	toplantı	gerçekleştirdik.	
I�limiz	Oda	ve	Borsaları	olarak	
Türkiye	Odalar	ve	Borsalar	
Birliğimiz	(TOBB)	ile	AFAD	
Koordinasyonunda	afet	
bölgesine	içerisinde	afet	
bölgesinin	ihtiyaçlarına	yönelik	
ürünlerin	bulunduğu	3	yardım	
TIR'ı	gönderdik.
6	Şubat'tan	itibaren	tek	gündem	
maddemiz	afet	bölgesinde	
yaraları	sarmak	üzerine	oldu.	Bu	
nedenle	AFAD	
koordinasyonunda	
Kaymakamlığımız,	Belediye	ve	
OSB	işbirliği	içerisinde	150'ye	
yakın	yardım	TIR'ını	afet	
bölgesine	ulaştırdık.	Bu	süre	
içerisinde	Yönetim	Kurulu	
U� yelerimiz,	Meclis	U� yelerimiz	ve	
birçok	üyemiz,	gerek	afet	
bölgesine	direkt	giderek	gerekse	
de	elindeki	imkanlar	ile	bu	
yaraların	sarılması	adına	elini	
taşın	altına	koydu.	
Kaymakamlığımız,	Belediye	ve	
OSB	işbirliği	ile	500	yaşam	
konteynırının	da	bölgeye	
ulaştırılması	için	
çalışmalarımıza	başladık.	Gün,	
birlik	olma	günü	dedik,	tek	
yürek	olduk.
Bölge	için	yardım	çalışmalarımız	
devam	ederken,	bölgemizin	
önemli	iş	insanlarının	katılımı	
ile	kurduğumuz	Yüksek	I�stişare	
Kurulumuzu	da	toplantıya	
çağırdık.	11	ilimizi	kapsayan	
afet	bölgesindeki	yaraları	
sarmak	adına	yürüteceğimiz	
çalışmalar	ile	ilgili	görüşmek	
üzere	toplandık.	Çerkezköy	
Kaymakamımız	Nazmi	
Günlü'nün	de	katılım	sağladığı	
toplantıda,	deprem	bölgesi	için	
atılacak	adımlar	ile	ilgili	
istişarelerde	bulunduk.	Afet	
bölgesine	acil	destek,	bölgemize	
gelen	depremzedelerin	

istihdamı,	bölge	sanayisine	
sağlanabilecek	katkılar,	
konteyner	kent,	kalıcı	konut	
projesi	ve	psikolojik	destekler	
verilmesi	gibi	birçok	konuda	
�ikir	alışverişinde	bulunduk.	
O� nemli	görüş	ve	önerilerin	
paylaşıldığı	toplantıda	deprem	
bölgesinden	ilçelerimize	göç	
eden	vatandaşlar	için	iş	imkanı	
sağlanması	en	önemli	
maddelerimiz	arasında	yer	aldı.	
Aynı	zamanda	deprem	bölgesi	
için	düşündüğüm	kalıcı	kent	
projesini	de	burada	Yüksek	
I�stişare	Kurulumuz	ile	de	
paylaştım.	I�nanıyorum	ki	el	ele	
vererek	afet	bölgesinde	200	
konutluk	bir	kalıcı	yaşam	alanı	
inşa	edebiliriz.	Bu	konuda	ilk	
adımı	atarak	bir	konut	bağışında	
bulunacağımı	da	tekrar	
belirtmek	isterim.	
Değerli	U� yelerimiz,	
Birkaç	satır	önce	de	
belirttiğimiz	gibi	o	kara	günün	
sabahından	itibaren	önceliğimiz	
yaraları	sarmak	üzerine	oldu.	
Bütün	bu	gelişmelerin	yanı	sıra	
yine	Valiliğimiz,	Türkiye	Odalar	
ve	Borsalar	Birliğimiz,	
Kaymakamlığımız,	Belediye	ve	
OSB	ile	birlikte	birçok	bilgi	
paylaşımı	toplantımızı	da	
gerçekleştirdik.	Yaşadığımız	bu	
acı	afet,	Çerkezköy	Ticaret	ve	
Sanayi	Odası'nda	göreve	
geldiğimiz	ilk	günden	itibaren	
üstüne	basa	basa	dile	getirdiğim	
ve	gerçekleşene	kadar	da	her	
platformda	dile	getirmeye	
devam	edeceğim	makro	
planların	önemini	bize	bir	kez	
daha	göstermiştir.	Bölgemiz	için	
'makro	planları	oluşturmalıyız'	
ifadesini	kullandığım	zaman	
bunu	sadece	sanayi	ve	ticaret	
alanında	söylemiyorduk.	
Yaşanılabilir	bir	kent	olarak	
devam	edebilmemiz	adına	bunu	
her	defasında	dile	getirdim.	
Deprem	bölgesinde	yaşadığımız	
bir	gerçek.	Jeoloji	Mühendisleri	
ve	Deprem	Mühendislerinin	
öngörüleri	büyük	bir	Marmara	
depreminin	de	çok	uzakta	
olmadığı	yönünde.	Bu	gerçekle	
yüzleşmek	zorundayız.	
Karşılaşacağımız	ön	görülen	
7'nin	üzerinde	bir	Marmara	
depreminde	bölgemiz	de	
etkilenecektir.	Lakin	alacağımız	
önlemler	ile	bu	afetin	
hasarlarını	en	aza	indirebiliriz.	
Acilen	oluşturmamız	gereken	
makro	planlar	içerisine	bu	
konuları	da	ele	almalı,	böyle	bir	
felaket	ile	karşı	karşıya	
kaldığımızda	oluşacak	kaosun	
önüne	geçmek	için	neler	
yapacağımızın	programını	
oluşturmalıyız.	Bu	vesile	ile	
sözlerime	son	verirken	
yüreğimizi	yaralayan	deprem	
felaketinde	hayatını	kaybeden	
vatandaşlarımıza	bir	kez	daha	
Allah'tan	rahmet,	yakınlarına	
başsağlığı,	yaralılarımıza	da	acil	
şifalar	diliyorum.	
Saygılarımla,

Ahmet ÇETİN
Çerkezköy Ticaret ve Sanayi Odası

Yönetim Kurulu Başkanı 

Başkandan

ÇTSO	Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin,	Tekirdağ	Valisi	Aziz	
Yıldırım'ın	Başkanlığında,	Valilik	
Toplantı	Salonunda	düzenlenen	
Mesleki	Eğitim	I�şbirliği	Çalışmaları	
Değerlendirme	Toplantısına	katılım	
sağladı.	

Toplantıda,	mesleki	eğitim	işbirliği	
çalışmalarının	değerlendirilmesi	ve	
yaygınlaştırılması	üzerine	
istişarelerde	bulunuldu.	I�stanbul	
Sanayi	Odası	Genel	Sekreterliği	
yetkililerinin	de	bilgilerini	
paylaştığı	toplantıda	yapılan	örnek	
çalışmaların	artırılması	gerektiği	
belirtildi.	

Gerçekleşen	toplantıya;	Tekirdağ	
Namık	Kemal	U� niversitesi	Rektörü	

Prof.	Dr.	Sayın	Mümin	Şahin,	Vali	
Yardımcısı	Sayın	Asalet	Karabulut,	
I�l	Milli	Eğitim	Müdürü	Ersan	
Ulusan,	Tekirdağ	TSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Cengiz	Günay,	Çorlu	
TSO	Başkan	Yardımcısı	Cem	Tunalı,	

Hayrabolu	TSO	Başkanı		Fehmi	
Altayoğlu,	ÇTSO	Yönetim	Kurulu	
U� yesi	Ufuk	Mangır,	I�stanbul	Sanayi	
Odası	Genel	Sekreter	Yardımcısı	
Hakan	Çoban	ve	beraberindeki	
heyet	de	katılım	sağladı.
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Cumhuriyet'in	100.	yılında	
“Türkiye	Yüzyılı”	vizyonu	
kapsamında	"Türkiye	Sohbetleri"	
toplantısı	Tekirdağ'da	
gerçekleştirildi.	Düzenlenen	
programda	bölgemizin	geleceği	ve	
gelişimi	ile	ilgili	görüş	
alışverişinde	bulunuldu.

Tekirdağ	Valiliği	ve	Sivil	Dayanışma	
Platformu	tarafından	Süleymanpaşa	
düzenlenen	programa	Tekirdağ	
Valisi	Aziz	Yıldırım,	Aile	ve	Sosyal	
Hizmetler	Bakan	Yardımcısı	I�smail	
Ergüneş,	Cumhurbaşkanı	
Başdanışmanı	Ahmet	Selim	Köroğlu,	
Cumhurbaşkanı	Danışmanı	ve	Sivil	
Dayanışma	Platformu	Başkanı	Ayhan	
Ogan,	Tekirdağ	Namık	Kemal	
U� niversitesi	Rektörü	Prof.	Dr.	Mümin	
Şahin,	I�l	Emniyet	Müdürü	Mehmet	
Hakan	Fındık,	I�l	Jandarma	Komutanı	
V.	J.	Sayın	Albay	Uğur	Dalgıç,	

Çerkezköy	TSO	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	Yönetim	
Kurulu	U� yesi	Sedat	Çolak,	kurum	
müdürleri	ve	çok	sayıda	sivil	toplum	
kuruluşu	temsilcisi	katıldı.
Programda	açılış	konuşmasını	
gerçekleştiren	Vali	Aziz	Yıldırım,	
"U� mit	ediyor	ve	inanıyorum	ki,	
belirlenen	hede�ler	ve	yapılan	
çalışmalarla,	ülkemiz	her	alanda	
dünya	sıralamalarında	üst	seviyelere	
ulaşacak.	Türkiye	Cumhuriyeti,	
önümüzdeki	yüzyılda	yeni	projeler,	
yeni	eserler,	yeni	hizmetler	ortaya	
koyacak	ve	daha	büyük	başarılar	
elde	edecektir.	Şimdiye	kadar	elde	
edilen	başarılar,	bunun	en	açık	
göstergesidir.	Bu	vesileyle,	STK	
temsilcilerinin	ülkemizin	gelecek	
vizyonu	hakkındaki	�ikirlerinin	
dinleneceği	ve	ortak	bir	aklın	
oluşturulacağı	bu	toplantının	
hayırlara	vesile	olmasını	diliyorum.	

Cumhurbaşkanlığımızdan	gelen	
misa�irlerimiz	başta	olmak	üzere	
bütün	değerli	katılımcılarımıza	
saygılar	sunuyorum."	ifadelerini	
kullandı.
Vali	Yıldırım'ın	ardından	
Cumhurbaşkanı	Danışmanı,	Sivil	
Dayanışma	Platformu	Başkanı	Ayhan	
Oğan,	“Bugüne	kadar	büyük	işler	
yaptık.	Başta	sizlerin	katkısı	ile	sayın	
Cumhurbaşkanımızın	liderliğinde	20	
yılda	bir	devrim	niteliğinde	büyük	
reformlara	ve	büyük	eserlere	imza	
attık.”	dedi.
Sonrasında	söz	alan	
Cumhurbaşkanlığı	Başdanışmanı	
Sağlık	ve	Gıda	Politikaları	Kurulu	
U� yesi	Ahmet	Selim	Köroğlu	ise	
“Türkiye	Yüzyılı	vizyonu	amacı	
nedir?	Kısaca	şudur;	daha	
demokratik	daha	müreffeh	tam	
bağımsız	Türkiye	vizyonudur.	
Türkiye	Yüzyılı	vizyonuyla	biz	az	

önce	saydığım	ilkeler	çerçevesinde	
Türkiye'mizi,	Türkiye	Cumhuriyeti	
devletimizi	güçlendirdikten	sonra	
daha	önce	Sayın	
Cumhurbaşkanımızın	Birleşmiş	
Milletler	konuşmasında	ifade	ettiği	
'dünya	beşten	büyüktür'	ve	'yeni	bir	
adil	bir	küresel	düzen	inşa	etmemiz	
gerekir',	sözleriyle	belki	ifade	edilen	
güçlü	Türkiye'nin	büyük	Türkiye'nin	
önderlik	ettiği	yeni	bir	küresel	
sistem	yeni	bir	evren,	küresel	
sistemin	inşa	etmektir.	Türkiye	
Yüzyılı'nın	amacı	budur.”	ifadelerini	
kullandı.
Bakan	Yardımcısı	I�smail	Ergüneş	ise,	
“2023,	20	Yıllık	Eser	ve	Hizmet	
Siyasetimizin	Sembolü	ve	yeni	
hede�lerimiz	ile	Türkiye	Yüzyıl'ının	
başlangıcıdır.	Bizler	aziz	milletimizin	
desteğiyle	20	yılda	Türkiye	
Yüzyılının	temellerini	attık.	20	yılda	
Türkiye'yi	bugünkü	seviyesine	
ulaştırdık.	Sosyal	Yardım	ve	Sosyal	
Hizmetlerde	devrim	niteliğinde	bir	
dönüşüm	gerçekleştirdik.”	şeklinde	
konuştu.

BÖLGENİN	SORUNLARINA	
DEĞİNDİ
Gerçekleşen	konuşmaların	ardından	
söz	alan	Çerkezköy	TSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin,	
bölgemizin	geleceği	için	30	yıllık	
makro	planların	yapılması	
gerektiğini	dile	getirdi.	Başkan	Çetin,	
"Tekirdağ,	sanayi	ve	tarımın	alanında	
birçok	isteğimize	cevap	verebilecek	
bereketli	topraklara	sahip.	
Bölgemizde,	ülkemize	ve	Türkiye	
Yüzyılı	vizyonuna	değer	katacak	
büyük	ölçekli	planlar	oluşturmanın	
tam	zamanıdır.	Bu	planlar	tüm	yerel	
yönetimlerin,	OSB'lerin,	STK'ların	
birlikte	hareketi	ve	sık	sık	dile	
getirmesi	ile	hayata	geçirilebilir.	Eğer	
makro	planlar	yapılmaz	ise	değişim	

ve	gelişime	ayak	uyduramayarak	bir	
gerileme	dönemine	gireriz.	Yeraltı	su	
kaynaklarının	azalıyor	olması	da	
yakın	gelecekte	bölgemizi	büyük	
sorunlar	ile	karşı	karşıya	bırakabilir.	
Meriç	Nehri'nden	Ege'ye	dökülen,	
yıllık	5	milyar	metreküp	suyun,	Türk	
tarafına	düşen	2,5	milyar	
metreküpünün	Trakya'daki	çeşitli	
çukur	alanlara	taşınarak,	
faydalanılması	hayati	önemini	
taşıyor.	Şu	an	için	maliyetli	bir	
yöntem	olarak	gözükse	bile,	yeraltı	
su	kaynaklarının	erimesinin	
doğuracağı	sonuçlar	bu	maliyetten	
kat	ve	kat	fazla	olacaktır.	Tarım,	
ticaret	ve	sanayi	alanında	
bulunduğumuz	konumdan	daha	da	
iyi	bir	konuma	ulaşabilmek	bizim	
elimizde.	Her	zaman	daha	da	
yukarıyı	hede�leyen,	bölgemiz	ve	
ülkemizin	ekonomisine	değer	
katabilecek	plan	ve	projeler	ile	
Türkiye	Yüzyılı	vizyonuna	yakışan	
başarılara	imza	atacağız	inşallah.	Bir	
diğer	önemli	konu	ise	S	plakalar.	
Günden	güne	büyüyen	sanayimizde	S	
plakalar	ile	ilgili	de	sorunlar	var.	Bu	
sorunlar	sanayicimize	de	yük	olarak	
dönmektedir.	S	plaka	sayılarının	
arttırılması	ve	bu	konunun	da	
ivedilikle	çözülmesi	gerekiyor.	Harici	
durumlar	maddi	artışları	devamında	
getiriyor.		Sözlerime	son	verirken	
bizleri	burada	dinleyen	ve	
desteklerini	esirgemeyen	Valimiz	
Sayın	Aziz	Yıldırım'a,	Aile	ve	Sosyal	
Hizmetler	Bakan	Yardımcısı	Sayın	
I�smail	Ergüneş'e,	Cumhurbaşkanı	
Başdanışmanı	Sayın	Ahmet	Selim	
Köroğlu'na,	Cumhurbaşkanı	
Danışmanı	ve	Sivil	Dayanışma	
Platformu	Başkanı	Sayın	Ayhan	
Ogan'a	ve	kurumlarımızın	değerli	
temsilcilerine	teşekkürlerimi	
iletiyorum."	ifadelerini	kullandı.

"Türkiye Sohbetleri" Toplantısında
Bölgemizin Geleceği Konuşuldu

Ülkemizi	derinden	sarsan	deprem	
felaketinin	ardından	Çerkezköy	
Ticaret	ve	Sanayi	Odası,	“Yaraları	
Birlikte	Saracağız”	dedi	ve	afet	
bölgesine	destek	çalışmalarını	
başlattı.	Oda	tarafından	Kaymakamlık,	
Belediye	ve	OSB	ile	işbirliği	içerisinde	
AFAD	koordinasyonu	ile	deprem	
bölgesinin	ihtiyaçlarına	yönelik	
yaklaşık	150	yardım	tırı	bölgeye	
ulaştırıldı.

Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	Odası	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin,	
“U� lkemizi	derinden	sarsan	deprem	
felaketinde		Kaymakamlık,	Belediye	ve	
OSB	içerisindeyiz.	AFAD	ile	koordineli	bir	
şekilde	bölgenin	ihtiyacına	yönelik	
yardımları	deprem	alanlarına	
ulaştırıyoruz.	Bu	yardımlarda	emeği	
geçen	herkese	teşekkürlerimizi	iletirken	
ayrı	bir	teşekkürü	de	Odamızın	üyelerine	
borçluyuz.	Çerkezköy	TSO		üyeleri	de	tüm	
imkanlarıyla	afet	bölgesindeki	
vatandaşlarımızın	yanında	oldu,	
kendilerine	destekleri	ve	emeklerinden	
dolayı	ayrı	ayrı	teşekkürlerimi	iletiyorum.	
El	ele	vereceğiz,	yaraları	birlikte	
saracağız.”	dedi.

Yaraları Birlikte Saracağız

TURGAY OFSET MATBAACILIK San. ve Tic. Ltd. Şti.
İnönü Mh. Pınar Blv. No: 41/7 Ali İhsan Mandalı İş Merkezi

KAPAKLI TEKİRDAĞ
e-mail:turgayofset@gmail.com

Tel: 0 282 717 63 00 - 0 850 441 52 59
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Tekirdağ Valisi
Aziz Yıldırım'dan
ÇTSO'ya ziyaret

Gerçekleşen	ziyarete	I�l	Emniyet	
Müdürü	Mehmet	Hakan	Fındık,	I�l	
Jandarma	Komutanı	J.	Alb.	Ahmet	
Çetin,	Çerkezköy	Kaymakamı	Nazmi	
Günlü,	I�l	Milli	Eğitim	Müdürü	Ersan	
Ulusan,	I�lçe	Milli	Eğitim	Müdürü	
Hüseyin	Gümüş	ve	ÇTSO	Yönetim	

Kurulu	U� yeleri	de	katılım	sağladı.
Vali	Aziz	Yıldırım,	yeni	görevlerinde	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin,	Yönetim	Kurulu	U� yeleri	ve	
Meclis	U� yelerine	başarılar	diledi.
Nazik	ziyaretten	duyduğu	
memnuniyeti	dile	getiren	Başkan	

Çetin,	bölge	adına	yürütülecek	
çalışmalarda	birlik	ve	beraberliğin	
önemine	değinerek,	başarı	
dileklerinden	dolayı	Vali	Aziz	
Yıldırım'a	teşekkürlerini	iletti.

Türkiye	Odalar	ve	Borsalar	Birliği	
himayesinde,	E	-	Ticaret	Merkezi	
A.Ş	ve	Teknolojide	Kadın	Derneği	
(Wtech)	tarafından	
gerçekleştirilen	Türkiye	Teknoloji	
Buluşmalarının	bu	yılki	ana	
konusu	“Dijital	I�şler"	olarak	
belirlendi.	Edirne'de	düzenlenen	
programa	ÇTSO	Bilişim	
Komisyonu	Başkanı	Şaban	Kardeş	
ve	Başkan	Yardımcısı	Kenan	Aşer	
ile	Dış	Ticaret	ve	Proje	Yöneticisi	
Veysel	Dönmez,	katıldı.

Türkiye	Teknoloji	Buluşmalarının	
85'incisi	bu	yıl	Edirne'de	
düzenlendi.	"E-ticaret	&	E-ihracat,	
Dijitalleşme,	Metaverse,	NFT,	
Blockchain"	gibi	konu	
başlıklarında	düzenlenen	ve	
alanında	uzman	kişilerin	
katılımları	ile	gerçekleşen	
sunumlarla	katılımcılar	
bilgilendirildi.	O� zelikle	internet	
tabanlı	iş	modelleri	üzerinde	
faaliyette	olan	veya	olmak	isteyen	
tüm	girişimcilerin	yer	aldığı	

programa	ÇTSO	Bilişim	
Komisyonu	Başkanı	Şaban	Kardeş	
ve	Başkan	Yardımcısı	Kenan	Aşer	
ile	Dış	Ticaret	ve	Proje	Yöneticisi	
Veysel	Dönmez,	katıldı.	Komisyon	
U� yeleri,	burada	PTT	AVM	CEO'su	
Hakan	Çevikoğlu	ve	Ticaret	
Bakanlığı	E	–	I�hracat	ve	Yeni	Nesil	
Teknolojiler	Daire	Başkanı	Hasan	
O� nal	ile	de	bir	araya	geldi.	
Gerçekleşen	görüşmede	e	–	
ihracat	ve	e	–	ticaret	konuları	
üzerinde	görüş	alışverişinde	

Tekirdağ	Valisi	Aziz	Yıldırım,	Çerkezköy	TSO	Yönetim	Kurulu	Başkanı
Ahmet	Çetin'e	iade-i	ziyarette	bulundu.

“Türkiye'nin geleceğinde 

Afrika kıtasının çok önemi var”

Afrika	Ticaret	Merkezi	Kurucusu	
Utku	Bengisu,	“Afrika	Pazar	ve	
I�hracat	Fırsatları”	başlıklı	
seminerde	ÇTSO	üyeleri	Afrika'da	
oluşabilecek	ihracat	fırsatları	ile	
ilgili	bilgilendirdi.	Bengisu,	
Türkiye'nin	geleceğinde	Afrika	
kıtasının	çok	önemli	olduğunu	
ifade	etti.	
U� yelerine	yönelik	eğitim,	seminer	
ve	bilgilendirme	toplantılarını	
sürdüren	Çerkezköy	Ticaret	ve	
Sanayi	Odası,	ihracatta	önemli	bir	
yere	sahip	olan	Afrika	pazarında	
atılabilecek	adımlar	ile	ilgili	
üyelerini	bilgilendirdi.	ÇTSO	
Konferans	Salonunda	gerçekleşen	
“Afrika	Pazar	ve	I�hracat	Fırsatları”	
seminerine	bu	kıtaya	ihracat	
yapma	isteğinde	olan	üyeler	
yoğun	ilgi	gösterdi.	Seminere	
konuşmacı	olarak	katılan	Afrika	
Ticaret	Merkezi	Kurucusu	Utku	
Bengisu,üyelerin	Afrika'ya	ihracat	
konusunda	akıllarında	kalan	soru	
işaretlerini	giderdi.

“ODAMIZ	SİZLERE	HİZMET	
VERMEK	İÇİN	HER	DAİM	
HAZIRDIR”
Seminerde	açılış	konuşmasını	
gerçekleştiren	Çerkezköy	TSO	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin,	“Odamız	sizlere	hizmet	
vermek	için	her	daim	hazırdır.	
Doğru	pazar,	doğru	müşteri,	hangi	
konularda	sorunlar	yaşanabilir	
tüm	sorularınızın	cevaplarını	
Odamız	ile	iletişime	geçerek	
bulabilirsiniz.	Sizlere	doğru	bilgi	
vermeye	biz	her	daim	hazırız.”	
ifadelerini	kullandı.
Başkan	Çetin'in	ardından	
programa	başlayan	Bengisu,	
Afrika	pazarında	yer	almanın	
önemine	değinerek,	“U� lkemiz,	
hızlı,	esnek	ve	güvenli	üretim	
yapan	ülkeler	arasında	önemli	
yerde	konumlanıyor.	U� lkemizdeki	
üretimi	Afrika'ya	ihracat	için	
diğer	ülkelerin	yanında	bir	
alternatif	olarak	tanıtmak	
istiyoruz.	Yeni	nesil	bir	ihracat	
destek	programı	oluşturuyoruz.	
Şu	an	Afrika'daki	nüfus	1.4	milyar.	

2050	yılında	bu	sayının	2.2	milyar	
seviyelerinde	olması	bekleniyor.	
Dünyanın	en	büyük	demogra�ik	
gücü	burası.	Afrika'da	da	küçük	ve	
orta	ölçekli	�irmalar	oldukça	
fazla.”	dedi.
“2023	YILI	ROTAYI	AFRİKA'YA	
ÇEVİRDİĞİMİZ	BİR	YIL	OLMALI”
Bizlerin	de	burada	sahaya	inip	
oradaki	işletmelere	dokunmamız	

gerekiyor.	Gerçekten	elde	
edilebilecek	çok	güzel	fırsatlar	
barındıran	bir	kıta.	Çerkezköy	
bölgemizden	de	iki	�irmanın	
Afrika	kıtasında	ihracı	konusunda	
desteklerimiz	oldu	ve	bir	
�irmamız	5	yılda	2	milyon	USD	
gibi	bir	ihracat	rakamı	yakaladı.	
O� ncelikle	'Tek	şansım	var,	nokta	
atışı	yapmam	lazım'	gibi	
düşüncelerden	uzaklaşmamız	
lazım.	Çünkü	sahaya	indiğimiz	
zaman	yaptığımız	yatırımın	
karşılığını	aldığınızı	göreceksiniz.	
Afrika	pazarında	oluşan	fırsatları	
değerlendirmemiz,	oradaki	
KOBI�'ler	ile	temas	halinde	
olduğumuz	zaman	inanın	her	şey	
sandığınızdan	daha	da	kolay	
ilerleyecek.	Bu	kıtaya	ziyaretler	ya	
da	orada	çeşitli	bağlantılar	
kurmak	çok	önemli.	Ve	kesinlikle	
I�ngilizce	ya	da	Fransızca	olarak	
tanıtım	videolarınız	olmalı.	2023	
yılı	rotayı	Afrika'ya	çevirdiğimiz	
bir	yıl	olmalı”	ifadelerini	kullandı.	
U� yeler,	seminerden	duyduğu	
memnuniyeti	dile	getirerek	
merak	ettikleri	soruları	
Bengisu'ya	yöneltti.	Soru	cevap	
kısmının	ardından	program	sona	
erdi.	

Teknoloji Buluşmalarının 85'incisi gerçekleştirildi
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	Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	Odası	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin,	Yönetim	Kurulu	U� yeleri	Ali	
Çolak,	Evren	Kahraman,	Ufuk	
Mangır,	Sedat	Çolak	ile	Dış	I�lişkiler	
ve	Proje	Yöneticisi	Veysel	Dönmez,	
ÇTSO'nun	hazırladığı	ve	ilçe	odalar	
arasında	kabul	edilen	tek	proje	olan	

“I�şletmeler	I�çin	Avrupa	Diyaloğunu	
Geliştirme”	projesinin	de	yer	aldığı	
Türkiye	AB	I�ş	Dünyası	Diyaloğu	
Projesi	(TEBD)	Kapanış	
Toplantısı'na	katıldı.
I�stanbul'da	düzenlenen	ve	Türkiye	
AB	I�ş	Dünyası	Diyaloğu	Projesi	
(TEBD)	Kapanış	Toplantısı,	

EUROCHAMBRES	Başkan	
Yardımcısı	ve	TOBB	Başkanı	M.	Rifat	
Hisarcıklıoğlu,	EUROCHAMBRES	
CEO'su	Ben	Butters	ve	Avrupa	
Birliği	Türkiye	Delegasyonu	Başkanı	
Büyükelçi	NikolausMeyer-
Landrut'unda	katıldığı	programda	
proje	ile	Türkiye-AB	iş	dünyası	

arasındaki	diyaloğa	ciddi	katkılar	
verildiğini	vurguladı.
Gerçekleşen	programda	bir	
konuşma	gerçekleştiren	TOBB	
Başkanı	M.	Rifat	Hisarcıklıoğlu,	
“Yeşil	dönüşüm	konusunu	proje	
öncelikleri	arasına	dahil	ettik.	Yeşil	
dönüşüm	gündemi	kapsamında	en	

çok	etkilenecek	sektörlerle	birlikte	
çalıştık.	Bu	konudaki	
çalışmalarımızın	sonuçlarını	da	
rapor	haline	getirdik.	Aynı	zamanda,	
Türkiye-AB	iktisadi	ilişkileri	
hakkındaki	görüşleri	ortaya	koyan	
saha	çalışmaları	yaptık.	AB	üyesi	
ülkelerin	işletmeleri	ve	U� lkemizdeki	
�irmalara	ayrı	ayrı	anketler	
uyguladık.	Bu	çalışmalarda,	Türkiye-
AB	iktisadi	bütünleşmesinin	ulaştığı	
derinliği	memnuniyetle	bir	kez	daha	
tespit	ettik.	Türkiye-AB	iktisadi	
ilişkilerinin	gelişmesine	iş	
dünyasının	desteğinin	devam	
ettiğini	teyit	ettik.	Ticaret	
Bakanımız	ve	Avrupa	Komisyonu	
Komşuluk	ve	Genişlemeden	
sorumlu	üyesinin	katılımıyla,	
Türkiye-AB	Yüksek	Düzeyli	I�ş	
Diyaloğu	toplantısını	
gerçekleştirdik.	Kısacası,	Proje	
sayesinde	Türkiye-AB	iş	
çevrelerinin	birlikte	çalışma	isteğini	
somut	uygulamalarla	bir	kez	daha	
göstermiş	olduk”	dedi.

TEBD	NEDİR?
Avrupa	Ticaret	ve	Sanayi	Odaları	
Birliği	(EUROCHAMBRES)	ile	
Türkiye	Odalar	ve	Borsalar	Birliği	
(TOBB)	işbirliğinde	yürütülen	
Türkiye-AB	I�ş	Dünyası	Diyaloğu	
(TEBD)	projesi	ile	Türkiye'den	ve	
AB'den	Ticaret	ve	Sanayi	
Oda/Borsalarını	bir	dizi	faaliyet	ile	
destekleyerek,	etkinlikler	yürüterek	
iş	dünyası	diyaloğunu	geliştirme	
fırsatları	sağlanıyor.
Avrupa	Birliği	ve	Türk	iş	
çevrelerinin	entegrasyonunu	teşvik	
eden	TEBD	projesi,	Türkiye-AB	
ilişkilerinin	sağladığı	fırsatlar,	iş	
imkanları	ve	zorluklar	ile	Türkiye	ve	
AB	arasındaki	Gümrük	Birliği'nin	
modernizasyonu	konusunda	daha	
fazla	farkındalık	oluşturuyor.

ÇTSO Yönetimi, TEBD Toplantısında Yer Aldı

Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	
Odası'nın	Aralık	ayı	Meclis	
toplantısı,	Meclis	Başkanı	Hacı	
Mehmet	Erdoğan'ın	
başkanlığında	gerçekleşti.	
Odanın	2023	yılı	tahmini	
bütçesi	25	milyon	125	bin	266	
TL	olarak	açıklandı.

Meclis	Salonunda	gerçekleşen	
toplantı,	yoklama,	saygı	duruşunda	
bulunulması	ve	I�stiklal	Marşımızın	
okunmasının	ardından	başladı.	
Gündemin	ikinci	maddesinde	yer	
alan	2022	Kasım	ayı	gelir	gider	
bütçe	izleme	raporu	ve	mizanını	
ibrası	görüşüldü.	Madde	oy	birliği	
ile	kabul	edildi.	Bir	diğer	gündem	

maddesi	olan	02.04	personel	
giderleri	faslına	aktarım	yapılması	
görüşülerek	oy	birliği	ile	kabul	
edildi.	
Hakem,	bilirkişi	ve	eksper	
listelerinin	onaylanmasını	içeren	
gündemin	dördüncü	maddesi,	oy	
birliği	ile	kabul	edildi.	Gündemin	
beşinci	maddesinde	yer	alan	2023	

yılı	tahmini	bütçe	görüşüldü.	
Gerçekleştirilen	sunumda	Odanın	
2023	yılı	tahmini	bütçesinin	25	
milyon	125	bin	266	TL	olduğu	
açıklandı.	Madde,	oy	çokluğu	ile	
kabul	edildi.	
Gündem	maddelerinin	
görüşülmesinin	ardından	dilek	ve	
temenniler	bölümünde	Meclis	

U� yeleri	tarafından	yöneltilen	
sorular,	Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin	ve	Meclis	Başkanı	Hacı	
Mehmet	Erdoğan	tarafından	
cevaplandı.	Dilek	ve	temenniler	
bölümünün	ardından	meclis	son	
buldu.

2023 Yılı Tahmini Bütçe: 25 Milyon 
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CHP	Tekirdağ	Milletvekili	
Candan	Yüceer,	Çerkezköy	
Ticaret	ve	Sanayi	Odası'nın	yeni	
Yönetim	Kuruluna	iade-i	
ziyarette	bulundu.
CHP	Tekirdağ	Milletvekili	
Candan	Yüceer,	göreve	
gelmelerinin	ardından	kendisini	
ziyaret	eden	Çerkezköy	TSO'nun	
yeni	Yönetim	Kuruluna	iade-i	
ziyarette	bulundu.	Çerkezköy	
I�lçe	teşkilatı	ile	birlikte	ziyarete	
gelen	Milletvekili	Candan	
Yüceer'i,	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	Meclis	
Başkanı	Hacı	Mehmet	Erdoğan,	
Yönetim	Kurulu	U� yeleri	ve	
Meclis	U� yeleri	ağırladı.

"BÖLGEMİZ	İÇİN	
HEDEFLERİMİZ	VAR”
Gerçekleşen	ziyarette	
açıklamalarda	bulunan	ve	
bölgenin	30	yıllık	planlarını	
oluşturmanın	gelecek	adına	

büyük	öneme	sahip	olduğunu	
ifade	eden	Başkan	Çetin,	
"Bölgemiz	için	hede�lerimiz	var.	
Bu	hede�leri	de	gerçekleştirmek	
için	yerel	yönetimler,	sivil	
toplum	kuruluşları	ve	tüm	
kurumlar	ile	bir	arada	makro	
planlarını	oluşturacak,	
Ankara'da	da	sizlerin	desteği	ile	
gelişen,	dijitalleşen	ve	
yenilikleri	yakalayan	bir	
konuma	gelmeyi	hede�liyoruz."	
ifadelerini	kullandı.
Yeni	görevlerinde	Yönetim	
Kuruluna	ve	Meclise	başarılar	
dileyen	Milletvekili	Candan	
Yüceer,	ihtiyaç	halinde	de	
desteğe	hazır	olduğunu	dile	
getirdi.	
Başkan	Çetin,	nazik	ziyaretleri	
ve	başarı	dileklerinden	dolayı	
Milletvekili	Candan	Yüceer	ve	
I�lçe	Yönetimine	teşekkürlerini	
iletti.

Milletvekili Yüceer'den 
İade-i Ziyaret

AK	Parti	Tekirdağ	Milletvekili	
Mustafa	Yel,	Çerkezköy	TSO	
Yönetim	Kuruluna	iade-i	
ziyarette	bulundu.

I�lçe	Yönetimi	ile	birlikte	ziyaretini	
gerçekleştiren	Milletvekili	
Mustafa	Yel'i,	ÇTSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin,	
Yönetim	Kurulu	U� yeleri	ve	Meclis	
U� yeleri	Oda'da	ağırladı.
Bölgemiz	adına	
gerçekleştirilebilecek	
çalışmaların	da	görüşüldüğü	
toplantıda	Başkan	Çetin,	“Sadece	
bölgemiz	değil	ülkemiz	için	de	

oldukça	önemli	bir	konumda	olan	
Çerkezköy,	Kapaklı	ve	Saray	
ilçelerimiz	için	kısa	sürede	hayata	
geçirebileceğimiz	mikro	
projelerimizi	gerçekleştireceğiz.	
Dijital	dönüşümünü	tamamlamış	
ve	gelişen	teknolojiyi	yakından	
takip	ederek,	Odamıza	
uyarlayacağız.	Bu	konuda	
çalışmalarımız	devam	ediyor.	
Bölgemiz	için	büyük	öneme	sahip	
olan	makro	planların	da	
oluşturması	konusunda	bir	arada	
çalışmalıyız.	Bizler	üyelerimizin	
sorunlarının	sizlere	ulaşması	ve	
Ankara'da	sesimizin	duyulması	

için	köprü	olacağız.”	ifadelerini	
kullandı.
O� ncelikle	yeni	görevlerinde	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin	ve	Yönetim	Kuruluna	hayırlı	
olsun	dileklerini	ileten	AK	Parti	
Tekirdağ	Milletvekili	Mustafa	Yel,	
bölgenin	gelişimi	için	
gerçekleştirilecek	projelerde	
desteklerinin	süreceğini	ifade	etti.	
Görüşmelerin	ardından	Başkan	
Ahmet	Çetin,	nazik	ziyaretleri,	
başarı	dilekleri	ve	desteklerinden	
dolayı	Milletvekili	Mustafa	Yel	ve	
ilçe	yönetimine	teşekkürlerini	
iletti.	

Milletvekili Yel'den

Çerkezköy TSO'ya Ziyaret

Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	
Odası	bünyesinde	kurulan	
Yüksek	I�stişare	Kurulu,	I�lk	
toplantısını	gerçekleştirdi.	
Bölgenin	sanayi	ve	ticaret	
alanında	önde	gelen	iş	
insanlarının	yer	aldığı	Yüksek	
I�stişare	Kurulu'nun	tanıtım	
toplantısında	konuşan	Çerkezköy	
TSO	Yönetim	Kurulu	ve	Yüksek	
I�stişare	Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin,	“Bölgemiz	30	yıllık	
planlarını	oluşturmalıyız.	
Bölgemizin	geleceği	birlikte	
kurgulayalım.	O� nümüzde	büyük	
bir	plan	her	zaman	olmalı.”	
I�fadelerini	kullandı.
Çerkezköy	TSO	Meclis	Salonunda	
ilki	gerçekleşen	Yüksek	I�stişare	
Kurulu	tanışma	toplantısına,	
kurulda	yer	alan;	Abdülgani	
Yüce,	Akif	Başkurt,	
AretMarancıoğlu,	Ayhan	Arslan,	
Cengiz	Serin,	Ercan	Temiz,	Eyüp	

Sözdinler,	Faruk	Balkan,	Gülnur	
Kocaçınar,	I�smail	Darcan,	I�smet	
Bilecen,	Kadir	Uz,	Mehmet	
Ceylan,	Mehmet	Karaçoban,	
Mesut	I�şlek,	Metin	Güler,	Mustafa	
Algur,	Nuran	Kaya,	Suat	Nejat	
O� ney,	Vehbi	Demirtaş	ve	Zafer	
Avcılar	katıldı
“BÖLGEMİZİN	SANAYİ	VE	
TİCARET	İLE	BİRLİKTE,	
YAŞANIR	KENT	OLMASINI	
SAĞLAMALIYIZ”
Toplantıda	açılış	konuşmasını	
gerçekleştiren	Başkan	Çetin,	
Yüksek	I�stişare	Kurulu'ndaki	I�ş	
insanlarının	öneminden	bahsetti.	
Makro	planlamaların	önemine	de	
değinen	Çetin,	“O� ncelikle	
hepiniz,	sadece	odamız	ve	
bölgemiz	için	değil	aynı	zamanda	
ülkemiz	için	çok	önemli	
isimlersiniz.	Bizler,	bu	masanın	
etrafında,	bir	arada,	geleceğe	yön	
verecek	planları	oluşturmalıyız.	
Bölgemiz	için	daha	iyisini	
yapmak	ve	bölgemiz	ile	ilgili	
geleceği	planlamak	için	
buradayız.	Hede�imiz:	sizler	ve	
diğer	STK'ların	desteği	ile	
bölgemizi	30	yıllık	makro	
planlarla	yaşanılabilir	bir	
konuma	getirebilmek.	Bölgemizi	
sürdürülebilir,	yaşanabilir	bir	
halde;	sanayi	ve	ticaret	ile	bir	
arada	büyütmeliyiz.	Yaşanır	
olmaktan	da	kopmadan,	bölgeyi	

geliştirmek	ve	planlamak	
hede�indeyiz.	Bölgemizin	sanayi	
ve	ticaret	birlikte,	yaşanır	kent	
olmasını	sağlamalıyız.	Bunların	
sağlanmaması	durumunda,	30	yıl	
sonra	Çerkezköy	Kapaklı,	Saray,	
kocaman	bir	köy	olarak	kalır.	
Çerkezköy	OSB,	sanayinin	ilk	
adımlarının	atıldığı	yer.	I�lk	
adımlar	atıldığında	Çerkezköy	ve	
Kapaklı'nın	nüfusu	12.500.	30	yıl	
sonra	burası	yaklaşık	50	bin	
nüfusta	olur	diye	düşünerek	
hareket	edilmiş	ama	bugün	
Çerkezköy	ve	Kapaklı	400	bine	
yaklaşan	nüfusa	sahip.	Şu	anki	
toplam,	o	dönem	düşünülen	
rakamın	8	katı	büyüklüğüne	
ulaşmış	durumda.	Organizemiz	
hala	daha	büyümeye,	ülkemize	
ve	bölgemize	değer	katmaya	
devam	ediyor.”	dedi.	
“SİZİN	BİLGİ	VE	
TECRÜBELERİNİZE	
İHTİYACIMIZ	VAR”	
Yüksek	I�stişare	Kurulu'nun	bilgi	
ve	tecrübelerinin	önemine	
değinen	Çetin,	“Geleceğimizi	iyi	
bir	şekilde	planlarsak	
ilçelerimizi,	ticaret	ve	sanayinin	
birlikte	olduğu	bir	bölge	haline	
getirebiliriz.	Bu	geleceği	
planlayacak	olan	bu	masanın	
etrafındaki	değerli	iş	insanları,	
yerel	yönetimlerimiz	ve	
STK'lardır.	Bu	bizim	lüksümüz	

değil,	eğer	ki	gelecekte	burada	
yaşamak	istiyorsak	el	birliği	ile	
bunu	başarmak	zorundayız.		
Hepsinin	haricinde	yönetimimize	
ve	meclisimize	de	destek	
vermenizi	rica	ediyorum.	Sizin	
bilgi	ve	tecrübelerinize	
ihtiyacımız	var.	Bunun	yanı	sıra	
hede�lerimizden	bir	tanesi	de	
dijital	dönüşüm.	Dijital	
dönüşümü	tamamlamamız	lazım.	
Yapacak	çok	işimiz	var.	Sanayinin	
ve	ticaretin	en	iyi	şekilde	temsil	
edilmesi	için	buradayız.	
Yapacağımız	çalıştaylarda	
önerileriniz	ile	bölgemizin	
geleceğini	planlayacağız.	
Bölgemizin	geleceğini	birlikte	
kurgulayalım.	O� nümüzde	büyük	

bir	plan	her	zaman	olmalı.”	
ifadelerini	kullandı.
Genel	Sekreter	Yardımcısı	Seçkin	
Bayraktar	Yüksek	I�stişare	
Kurulu'nun	çalışma	usul	ve	
esasları	hakkında	bilgiler	verdi.	
GÖRÜŞ	VE	ÖNERİLER	
PAYLAŞILDI
Yüksek	I�stişare	Kurulu'nun	
Çalışma	Usul	ve	Esaslarının	
aktarılmasının	ardından	kurul	
üyeleri,	bölgemiz	ile	ilgili	
gerçekleştirilebilecek	çalışmalar	
ve	atılabilecek	adımlar	
konusunda	görüş	ve	önerilerini	
paylaştı.	Dilek	ve	temenniler	
bölümünün	ardından	Yüksek	
I�stişare	Kurulu'nun	ilk	toplantısı	
sona	erdi.	

Çetin, “Bölgemizin Geleceğini Birlikte Kurgulayalım”
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Tekirdağ	Valisi	Aziz	Yıldırım	
Başkanlığı'nda	gerçekleşen	
Mekansal	Strateji	Planı	toplantısına	
Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	Odası	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin	ve	Yönetim	Kurulu	U� yesi	Ufuk	

Mangır,	katılım	sağladı.	
Vali	Aziz	Yıldırım'ın	açılış	
konuşmasını	gerçekleştirdiği	
programda	Mekansal	Strateji	Planı	
kapsamında,	I�limizde	tespit	edilen	
“Potansiyel	Sanayi	Alanları”	konulu	

sunum	gerçekleştirildi.	I�slahtan	
gelen	organize	sanayi	bölgelerinin	
genişleme	potansiyellerinin	yanı	
sıra	ilimiz	sanayisinin	genel	
durumu	ve	ülkemiz	sanayisi	
içerisindeki	Tekirdağ'ın	yeri	de	
görüşüldü.	

“BÖLGEMİZ	İLE	İLGİLİ	MAKRO	
PLANLARI	İVEDİ	OLARAK	
YAPMALIYIZ”
Toplantıda	söz	alarak	
açıklamalarda	bulunan	Çerkezköy	
Ticaret	ve	Sanayi	Odası	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin,	
“Türkiye'nin	en	önemli	üretim	
üslerinden	biri	olan	bölgemizde,	
tüm	STK'ların	ve	yerel	
yönetimlerin	bir	araya	gelmesiyle,	
gelecek	30	yılın	makro	planlarının	
yapılması	gerekmektedir.	Gelecekte	
en	büyük	tehdit:	yeraltı	sularının	
hızla	tükenmesi	ve	buna	alternatif	
çözümler	bulmalıyız.	Şu	anda	
pahalı	olsa	bile	geleceğimiz	
açısından	hayati	önem	taşıyan	su	
sorununu	çözüme	kavuşturmalıyız.	
Meriç	Nehri'nden	Ege'ye	dökülen,	
yıllık	5	milyar	metreküp	suyun,	
Türk	tarafına	düşen	2,5	milyar	

metreküpünün	Trakya'daki	çeşitli	
çukur	alanlara	taşınarak,	
faydalanılması	hayati	önemini	
taşıyor.”	ifadelerini	kullandı.	
Yapılacak	olan	makro	planların	
sürdürülebilir	olması	gerektiğini	
dile	getiren	Başkan	Ahmet	Çetin,	
“Yeni	sanayi	planları	yapılırken	bu	

sorun	dikkate	alınmalı.	Sayın	
Valimiz	öncülüğünde,	tüm	değerli	
kurum	ve	kuruluşlarımız	ile	bir	
arada	yürüteceğimiz	çalışmalar	ile	
bölgemizin	değerine	değer	
katacağımıza	inanıyorum.”	dedi.

Mekansal Strateji Planı Toplantısı Gerçekleşti

KOBİGEL	-	KOBI�	Gelişim	Destek	
Programı	bilgilendirme	toplantısı,	
Çerkezköy	TSO	Konferans	
Salonunda	gerçekleşti.	KOSGEB'in	2	
milyon	TL'yi	bulan	destek	
programları	anlatıldı.	
Programa	KOSGEB	Tekirdağ	I�l	
Müdürü	Ceyhan	Bahadır	Karataş,	
KOBI�	Uzman	Yardımcısı	I�smail	Taha	
Çeykel	ve	ÇTSO	üyeleri	katıldı.	
Toplantıda	Gelişim	Destek	Programı	
2022	Yılı	Proje	Teklif	Çağrıları	
anlatıldı.	KOBI�'lerin	rekabet	
güçlerinin	ve	verimliliğinin	
artırılması	temalı,	toplam	destek	üst	
limiti	dijitalleşme	temalı	çağrılarda	
2	milyon	TL,	rekabetçiliğin	ve	
verimliliğin	arttırılmasına	yönelik	
olan	çağrıda	ise	1.5	milyon	TL'yi	
bulduğu	ifade	edildi..
Toplantıda	sunumu	gerçekleştiren	
KOBI�	Uzman	Yardımcısı	I�smail	Taha	
Çeykel,	programında	amaç	ve	
hede�lerinden	bahsetti.	Çeykel,	
“Amaç	ve	gerekçe	U� lkenin	ulusal	ve	
uluslararası	hede�leri	
doğrultusunda,	küçük	ve	orta	
ölçekli	işletmelerin,	ekonomideki	
paylarının	ve	etkinliklerinin	
arttırılması,KOBI�'lerin	rekabet	
güçlerinin	ve	sağladıkları	katma	
değerin	yükseltilmesi,	amacıyla	
hazırlayacakları	projelerin	
desteklenmesidir.”	dedi.

I�MALAT	SEKTÖRÜ
I�malat	sanayi	sektöründe	
dijitalleşme	sürecine	katkı	
sağlayabilecek	yerli	teknoloji	
geliştiricisi	KOBI�'lerin	
desteklenmesi	çağrısı	ile	ilgili	
bilgilendirme	yapan	Çeykel,	“I�malat	
sanayi	sektöründeki	KOBI�'ler,	
üretim	ve	ilişkili	iş	süreçlerinde	
dijital	teknolojilerden	
yararlanmaları	halinde	imalat	hızı	
ve	verimliliklerinde	önemli	
iyileştirmeler	sağlayabilmektedir.	
Sanayide	dijital	dönüşümün	
Türkiye'de	başarıyla	
gerçekleştirilmesi,	bu	konuda	yetkin	

teknoloji	geliştiricisi	KOBI�'lerin	
varlığına	bağlıdır.	2022	–	01	sayılı	
Proje	Teklif	Çağrısının	genel	amacı,	
'Yerli	ve	yetkin	dijital	teknoloji	
geliştiricisi	KOBI�	envanterini	
genişletmektir.	Akıllı	dijital	
teknolojilerin	imalat	sanayi	
sektöründe	yaygınlaşması	için	bu	
teknolojilerin	'erişilebilir'	hale	
getirilmesi	stratejik	müdahale	alanı	
olarak	belirlenmiştir.	Akıllı	dijital	
teknolojiler	geliştirme	alanında	
faaliyet	gösteren	KOBI�'lerin	mevcut	
portföylerinde	bulunan	ürün	/	
yazılımlarında	tasarımsal	
iyileştirme,	kullanım	alanını	
genişletme,	farklı	teknolojilere	
entegrasyon,	sektörel	ihtiyaçlara	
uyarlama,	modül	ekleme,	işlev	
optimizasyonu	vb.	iyileştirmeler	
yapmaları	ve	/	veya	geliştirmiş	
oldukları	ürün	/	yazılımları	
ticarileştirmeleri	KOSGEB	
tarafından	desteklenecek	ve	bu	
şekilde;	sanayi	sektörümüz	yetkin	
teknoloji	tedarikçisi	KOBI�'ler	
aracılığıyla	bu	teknolojilere	
erişebilecektir.”	ifadelerini	kullandı.	
Programın	destek	üst	limitinin	2	
milyon	TL	olduğu	açıklandı.	

DİJİTAL	TEKNOLOJİLER
I�malat	sanayi	sektöründe	faaliyet	
gösteren	KOBI�'lerin	üretim	ve	
ilişkili	iş	süreçlerinde	dijital	
teknolojilerden	yararlanma	
düzeyinin	arttırılması	çağrısı	ile	
ilgili	Çeykel,	“I�malat	sanayi	
sektöründeki	KOBI�'ler,	üretim	ve	
ilişkili	iş	süreçlerinde	dijital	
teknolojilerden	yararlanmaları	
halinde	üretim	hızlarını,	
etkinliklerini	ve	verimliliklerini	
iyileştirebilmektedir.	2022	–	02	
sayılı	Proje	Teklif	Çağrısının	genel	
amacı,	'I�malat	sanayi	KOBI�'lerinin,	
yerli	teknoloji	geliştiricilerle	
işbirliği	öncelikli	olmak	üzere	
dijitalleştirilmiş	iş	süreci	sayısını	
arttırmak'tır.	I�malat	sanayi	
sektöründeki	KOBI�'ler,	'Uygun	Proje	

Konuları'	bölümünde	belirtilen	
imalat	sanayi	sektörüyle	ilişkili	8	
dijital	teknolojiden	biri	veya	
birkaçını	birlikte	üretim	ve	ilişkili	iş	
süreçlerine	adapte	etmek	için	proje	
sunabilecektir.”	dedi.	Programın	
destek	üst	limitinin	2	milyon	TL	
olduğu	belirtildi.

REKABET	GÜCÜ	VE	VERİMLİLİĞİ	
ARTTIRILMASI
Çeykel,	I�malat	sanayi	sektöründe	
faaliyet	gösteren	küçük	ve	orta	
ölçekli	işletmelerin	rekabet	
güçlerinin	ve	verimliliğinin	
artırılması	çağrısı	ile	ilgili	ise:	“Tüm	
dünyada	olduğu	gibi	ülkemiz	
açısından	özellikle	sanayi	
sektöründe	gerçekleşecek	verimlilik	
kazanımları	sürdürülebilir	büyüme	

açısından	başat	bir	rol	
üstlenmektedir.	On	Birinci	Kalkınma	
Planının,	üretim	ve	verimlilik	odağı	
doğrultusunda,	I�malat	sanayi	
sektöründe	faaliyet	gösteren	
KOBI�'lerin	rekabet	güçlerinin	ve	
verimliliğinin	artırılması	suretiyle	
katma	değerli	üretim	yapısına	geçiş	
Türkiye'nin	sürdürülebilir	
ekonomik	gelişimine	ve	
kalkınmasına	katkı	sağlayacaktır.	Bu	
doğrultuda,	“I�malat	sanayi	
sektöründe	faaliyet	gösteren	küçük	
ve	orta	ölçekli	işletmelerin	rekabet	
güçlerinin	ve	verimliliğinin	
artırılması”	proje	teklif	çağrısı	ile	
imalat	sanayi	sektöründe	faaliyet	
gösteren	küçük	ve	orta	ölçekli	
işletmelerin	modern	teknolojiler	ve	
iş	modelleriyle	çalışma	

kapasitelerinin	geliştirilmesi,	
verimliliklerinin	artırılması,	ürün	ve	
üretim	süreçlerinin	kalite	
standartlarına	uygun	hale	
getirilmesi	ile	imalat	sanayi	
KOBI�'lerinin	ulusal	ve	uluslararası	
rekabet	güçlerinin	arttırılması	
amaçlanmaktadır.	Çağrı	kapsamında	
imalat	sanayi	sektöründe	faaliyet	
gösteren	küçük	ve	orta	ölçekli	
işletmeler	“rekabet	güçlerinin	ve	
verimliliğinin	artırılması”	genel	
teması	ile	ilişkilendirilen	aşağıdaki	
konulardan	birini	içeren	proje	
sunabilecektir.”	ifadelerini	kullandı.	
Çeykel	ayrıca,	programın	destek	üst	
limitinin	1	buçuk	milyon	TL	
olduğunu	aktardı.

2 milyon TL'lik destek programı anlatıldı
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 Gazeteciler Günü, Basın Mensuplarıyla Kutlandı

“Değişime Yön Veren Makro Planları Hazırlamalıyız”

10	Ocak	Çalışan	Gazeteciler	
Günü,	Çerkezköy	TSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin,	
Yönetim	Kurulu	U� yeleri	ve	
bölgenin	basın	mensuplarının	
katılımı	ile	kutlandı.
10	Ocak	Çalışan	Gazeteciler	
Günü,	nedeniyle	düzenlenen	
programa,	ÇTSO	Yönetim	Kurulu	

Başkanı	Ahmet	Çetin,	Yönetim	
Kurulu	Başkan	Yardımcısı	Sinan	
Si�il,	Yönetim	Kurulu	U� yeleri	
O� zgür	Sönmez,	Evren	Kahraman,	
Ali	Çolak	ve	bölgede	görev	yapan	
basın	mensupları	katıldı.
Basının	önemine	değinen	Başkan	
Ahmet	Çetin,	“Basın	mensupları	
sadece	bizim	ülkemizde	değil,	

tüm	dünyada	zor	şartlar	altında	
görev	yapmakta.	Kamuoyunu	
bilgilendirmek	için	gecenizi	
gündüzünüze	katıyorsunuz.	Zor	
şartlar	altında	görev	yaparken	
şehit	olan	gazetecilerimizi	de	
rahmet	ve	minnetle	anıyorum.	
Allah	mekanlarını	cennet	eylesin.	
Kolay	bir	meslek	değil.	Zaman	

kavramı	yok.	Tabi	gönlümüz	ister	
ki	hep	güzel	şeyler	yazılsın,	hep	
güzel	şeyler	olsun	ancak	hayatın	
gerçeklerinde	iyiler	de	var	
kötüler	de	var.	Bu	bağlamda	da	
sizler,	bölgemizde	olan	olayları	
en	aktif	şekilde	yayınlayıp	
kamuoyunu	bilgilendiriyorsunuz.	
Bu	duygu	ve	düşüncelerle	

hepinizin	10	Ocak	Çalışan	
Gazeteciler	Günü'nü	
kutluyorum.”	dedi.
Konuşmaların	ardından	pasta	
kesimine	geçildi.	Sonrasında	ise	
program	sohbet	havasında	
devam	etti.	

Tekirdağ	Güven	Gazetesi	I�mtiyaz	
Sahibi	O� zlem	Gürakar,	Trakya	
Demokrat	Gazetesi	I�mtiyaz	Sahibi	
Elçin	Yıldıral,	Tekirdağ	Aktüel	
Gazetesi	I�mtiyaz	Sahibi	Seral	Barış	
ve	Apolye	Haber	I�mtiyaz	Sahibi	
Serap	Cömertoğlu	I�şcan,	
Çerkezköy	TSO	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin'i	ziyaret	etti.

Ziyarette	gazetecilerden	gelen	
sorulara	da	içtenlikle	cevap	veren	
Başkan	Çetin,	Oda,	üyeler	ve	bölge	
ile	ilgili	hede�lerini	aktardı.	
Gelişimin	sürekli	devam	ettiği	
bölgemizde	makro	planların	
önemine	vurgu	yapan	Başkan	
Ahmet	Çetin,	"Ticaret	alanında	
sürekli	gelişen	ve	büyüyen	bir	
bölgede	yer	alıyoruz.	Ve	bu	gelişim	
beraberinde	bölgemize	talep	
edilen	bir	konuma	getiriyor.	Bu	
durumda	bizlerin	yapması	gereken	
gelişim	ve	değişime	hazırlıklı	
olmak.	Değişim	yaşanırken	
içerisinde	kaybolmayacağız,	tam	
aksine	değişime	yön	veren	makro	
planları	hazırlamalıyız.	Bölgemizin	

yerel	yönetimleri,	STK'ları,	
OSB'leri,	siyasiler,	bir	arada	büyük	
ölçekli	planları	oluşturmamız	
lazım.	Değerli	konumda	olan	
bölgemizi,	el	birliği	ile	daha	da	iyi	
bir	konuma	getirmeliyiz."	dedi.

“DİJİTAL	DÖNÜŞÜMÜ	ÇOK	
ÖNEMSİYORUZ”
ÇTSO	ile	ilgili	gelen	sorulara	da	
yanıtlar	veren	Başkan	Çetin,	
"Yönetim	Kurulumuz	ve	Meclis	
U� yelerimiz	ile	birlikte,	öncelikle	
üyelerimize	ve	bölgemize	fayda	
sağlayacak	hede�ler	doğrultusunda	
emin	adımlarla	ilerliyoruz.	
Geçtiğimiz	günlerde	Odamızda	bir	
ilki	gerçekleştirerek	Yüksek	
I�stişare	Kurulumuzu	oluşturduk.	
Bölgemizin	önemli	iş	insanlarının	
yer	aldığı	kurulumuz	üyelerimiz	ve	
bölgemize	büyük	değer	katacaktır.	
Aynı	zamanda	dijital	dönüşümü	
çok	önemsiyoruz.	Bu	konuda	
çalışmalarımızın	sona	geldiğini	
ifade	edebilirim.	U� yelerimizin	
ticaret	hacmini	arttıracak	
çalışmalarımızı	sürdürürken,	

ihracat	oranını	arttırmak	için	
eğitim	ve	seminerlerimiz	devam	
ediyor.	Odamızı,	Avrupa'nın	güçlü	

odaları	seviyesinde	hizmet	veren	
konuma	getirmek	hede�lerimiz	
arasında.	Atacağımız	her	adımın,	

gerçekleştireceğimiz	projelerin	
sürdürülebilir	olmasını	göz	ardı	
etmeyeceğiz."	ifadelerini	kullandı.






